

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 09-04-2022 09:56:18 PM Subject: Other Material Information SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC announces the occurrence of the following material event: Material Event	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 09-04-2022 09:56:18 الأخرى المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة سنيورة للصناعات الغذائية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Date of event: 30-03-2022 The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	تاريخ الحدث الجوهري: 30-03-2022 الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
The difference recognized in the statement of comprehensive income is a result of foreign currency exchange differences in Turkish lira related to the subsidiary company in the Republic of Turkey amounting to 12,552,201 JD, which was not presented in the pleminary financial statements since it was audited and accounted for based on the International Financial Reporting Standards "IFRS" after the issuance of the pleminary financial statements noting that there is no significant changes on the net profit after tax.	ان الفرق الظاهر في بيان الدخل الشامل هو عبارة عن فروقات ترجمة عملات اجنبيه خاصه بالليرة التركية تخص الشركة التابعه في الجمهوريه التركية ،والتي تبلغ في الجمهوريه التركية ،والتي لم تظهر في البيانات الماليه الاوليه ، حيث تم احتسابها وتدقيقها بناء على معايير التدقيق الدوليه ، بعد صدور البيانات الماليه الاوليه ، علما ان صافي الربح بعد الضريبة لم يطرا عليه اي تغيير جوهري.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Al Qashash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Al Qashash